
Bijlage 5 behorende bij agendapunt 1,  
onderdeel ‘Inventarisatie van punten voor agendapunt ‘ongevraagd advies’’ 
 
Van: Fred Sanders <fredwormer@gmail.com>  
Verzonden: donderdag 29 februari 2024 11:14 
Aan: Overbeek, Arjen <A.Overbeek@amsterdam.nl> 
CC: Karen Schoonheim <karenschoonheim@me.com>; Frowijn, Frank <frank.frowijn@over-
gemeenten.nl>; Rienties, Remco <R.Rienties@metropoolregioamsterdam.nl>; Wanrooij, Rolf 
van <rolf.vanwanrooij@wormerland.nl>; Michel - de Jong, Judith <judith.michel-
dejong@wormerland.nl> 
Onderwerp: Re: bespreekpunt voor de AV en Raadtafel, van Fred Sanders 
 
Arjan, 
Klopt, binnen de MRA hebben we (nog) geen afspraken over grens overschrijdende participatie 
en daarom breng we dit onder ieders aandacht. Want participatie processen kennen we wel, 
ook gezamenlijke opgaven. Daarom Arjan, wil je voor de komende Raadtafel onderstaande 
tekst toesturen aan de leden? namens mij en Karen. 
 
Mede Raadtafel leden, 
Deze mail omdat we vanuit Wormerland voor komende Raadtafel 12 maart voorstellen om 
een agendapunt toe te voegen, namelijk ‘gemeentelijke grens overschrijdende participatie. Als 
MRA hebben we gezamenlijk een woningbouwopgave, de energietransitie, natuurherstel, 
recreatie, economie en meer en van daaruit komen projecten en realisaties, onze MRA wordt 
steeds voller. Bijzonder daarbij is vinden wij, dat de participatie voor en rond deze projecten 
nog steeds binnen de eigen gemeentegrens plaats vindt, binnen de gemeente waar wordt 
gebouwd. Het zou zo stellen wij veel logischer zijn dat participatie plaats vindt in een straal 
rondom een project, ook over de gemeentelijke grens heen. Want participatie is er niet vooral 
om met mogelijk weerstand om te gaan, het is zo stellen wij, in beginsel vooral om van 
omwonenden suggesties mee te krijgen om een plan nog beter te maken. Hoe mooi zou het 
zijn om iedereen rondom een project verbonden aan onze gezamenlijke MRA opgaven, daar bij 
te betrekken, bv in een straal van 500 meter rondom een project. Maar er zijn geen afspraken 
en dus twijfelt onze agendacommissie, zou hebben we begrepen, of de Raadtafel hierover kan 
adviseren. Daarom vragen we u dit discussiepunt zelf op onze agenda te zetten. Want wij 
denken dat we over participatieprocessen heel goed kunnen adviseren, omdat ze deel 
uitmaken van onze gezamenlijke opgaven realisaties en daar niet los van staan. Laten we er in 
twee keer over praten, de komend vergadering om te verkennen de kansen en de haken en 
ogen, en de volgende Raadtafel 5 juni om een ‘ongevraagd’ advies te verkennen. De andere 
mogelijkheid is dat we komende vergadering besluiten deze vraag eerst aan het MRA-bestuur 
voor te leggen om op hun mening in een later stadium al of niet te reageren. Daarom bieden 
we u dit agendapunt gemotiveerd aan, 
Fred Sanders en Karen Schoonheim van Wormerland 
 
 
 


